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Spørgsmål nr. S 605 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 5. februar 2025 
 

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren  

Dato: 30. januar 2025 

Stillet af: 

 

Søren Egge Rasmussen (EL) 

Mener ministeren, at det var en god beslutning at bygge en gasledning til 

Lolland, set i lyset af at etableringen blev langt dyrere, end da beslutningen 

blev taget af den tidligere minister, og det viser sig, at tilslutningen er langt 

dyrere for gaskunder, så det kun er sukkerfabrikken der er tilsluttet? 

(Spm. nr. S 605). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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